
Referat 
 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.   03-2018/19 

Sted Hotherskolen, kantinen Mødedato  29.11.2018 

Deltagere 

Afbud 

SB-medlemmer 

Peder, Mette og Jørgen 
Kl. 18.00 – 20.30 

Info: BUL + Område MED Mødeleder Rikke 

 

 

Referat Punkt Ansvar  
A. Kommentar til referat Kommentar: 

Rettelser og kommentar til seneste 

referat. 

  

Velkommen til Ricco og Simone i skolebestyrelsen. 

Kommentarer til referatet siden sidst: Tine har været i telefonisk kontakt med forvaltningen vedr. 

udfordringen med buskort. Tine og René har været i dialog siden sidste møde. René tager kontakt til 

forvaltningen for at gøre opmærksom på, at vi har en udfordring.  

Referatet er godkendt. 

1. Projektramme Kulturel rygsæk 

1 bilag 

 RT/PE  

Per orienterede om projektrammen. Der er ansat en ekstern konsulent, men der er ikke afsat midler 

til skolerne under udarbejdelsen af undervisningsforløb. Bestyrelsen forventer der afsættes midler 

af til medarbejderne, som skal deltage i udarbejdelsen af undervisningsforløbene.  

2. Lejrskole i udlandet 

1 bilag 

 TV  

BUL har besluttet, at lejrskole til udlandet skal være et fælles tilbud på tværs af skolerne. På næste 

skoleledermøde skal det besluttes, hvilken årgang der skal på lejrskole samt hvilken destination. 

Bestyrelsen er ærgerlig over, at det udelukker os fra at bruge vores kontakter i udlandet gennem 

international skole. Bestyrelsen skriver en udtalelse til BUL. 

3. Sygefravær 

1 bilag 

 RT  

Sygefraværet er taget til efterretning 

4. Økonomi 

2 bilag 

 TV  

Økonomien er taget til efterretning. 

René og Marianne er stadig i dialog med Centerchef vedr. Dagsskolens merforbrug.  

Meldingen fra forvaltningen er, at vi fremadrettet vil være at opfatte som én samlet økonomi 

(Hotherskolen, Dagskolen og SFO). Skolebestyrelsen er ikke enig og vil have økonomien mellem 

Hotherskolen og Dagskolen delt. Bestyrelsen vil tage kontakt til kommunalbestyrelsen.  

5. Meddelelser:     

 a) SB Formand Orientering: 

Siden sidst mm 

 

  

Henvendelse er på under lukket punkt. 

 b) Ledelsen Orientering: 

Nyt fra ledelsen (1 bilag) 

Opdateret adresseliste (1 bilag) 

RT/TV  



RT og TV gennemgik bilag. 

 c) Medarbejdere Orientering: 

Siden sidst mm. 

BMO/PE  

SFO har lavet en aftale med Bakken om vidensdeling. 

 

 d) Elevråd Orientering: 

Siden sidst mm 

RTB  

9. klasserne kunne godt tænke sig at få skum til sidste skoledag. 

HKLO vil gerne deltage til sidste skoledag på lige fod.  

Elevrådet ønsker en fodboldbane på det store græsareal.  

Indskolingen ønsker flere legeredskaber.  

6. Eventuelt    

Bestyrelsen vil gerne have retningslinjer for vikardækning på næste dagsorden.  

7. Lukket punkt. Henvendelse fra forældre.  

 

 


